

半 入 化 妆 - 纹 绣 机

SEMI-PERMANENT MAKEUP

www.perfect-contour.com



- PERFECT CONTOUR

Making an Impact

In an ever-growing and lucrative semipermanent makeup market, Perfect Contour maintains its position as a leading manufacturer, innovator and trendsetter of permanent makeup products.

产生影响力

在不断增长且利润丰厚的半永久性纹绣市场, Pertect Contour 始终是永久化妆潮流的引领者,创新者及制造者。

Perfection through Quality

With this ethos close to our heart, each and every one of our products goes through a strict, rigorous manufacturing and quality assurance process before it is cleared. We are so confident in our products that a lifetime warranty is available.

以品质走向完美

本着这个理念,我们的每个产品都是通过 严谨的生产环节和经过严格的质量检查才 走进市场,所以我们有足够的信心终生保 修产品。

Service and More

We understand that a good service is key to having satisfied customers. Good communication and swift shipping times come as standard practice.

更多的服务

我们深信一个好的服务是获得客户满意度 的关键,善于沟通和快速的运输服务是衡 量服务的标准。

Manufacturing

With our in-house production, teams of dedicated engineers, designers and industry testers allow us to provide services that most companies simply cannot. OEM services are also offered for solely exclusive designed products, branding and specifications to match any needs.

生产制造

我们拥有专业的工程团队.设计队和行业测试器械提供大多数公司不能办到的服务。 比如OEM服务-根据品规格的不同要求,设计独家产品。

VERUS

COMMAND PERFECTION

The Verus is not only a sophisticated marvel of technology; it is designed for practitioners as a piece of art

Verus 的复杂技术不但是一种奇迹, 还是从业人员手中的艺术品



DESCRIPTION

The Verus is not only a sophisticated marvel of technology; it is designed for practitioners as a piece of art. Boasting high-end components with German motors and digital processors as standard – the Verus is a product to be proud of, both technically and aesthetically.

Verus 的复杂技术不但是一种奇迹, 还是从业人员手中的艺术品。它拥有德国高端的马达及数字处理器作为标准。从技术上和美观上讲, Verus 是令人骄傲的。

FEATURES

- Digital Powered with Touch Screen Display
- Digital Microprocessor Chips
- Anti-Resistance System
- Adjustable speed controls
- German made Motors
- Reduced Noise and Vibration
- Ergonomic and Lightweight Pen
- Patented Safety Cartridge System
- Long Lasting and Durable
- Large selection of needle combinations
- Quick change of needle configurations
- 50-150 insertions per second

特点

数字技术与触摸屏显示器

数字微处理器芯片

抗阻力系统

调节速度

德国制造的马达

降低了噪音和振动

符合人体工程学,并且轻巧

专利的安全针

长效耐用

适合很大部分的针

快速更换针

频率每秒50-150次

PERFECT CONTOUR

FLAMMA

COMMAND PERFECTION

The Flamma is our most powerful and advanced PMU machine to date - harnessing unrelenting perfection with every stroke, every time

Flamma 是当今最强大最先进的PMU机器 - 每一次, 每一笔的操作都能达到完美



DESCRIPTION

The Flamma is our most powerful and advanced PMU machine to date - harnessing unrelenting perfection with every stroke, every time. The Flamma utilizes our newest laser technology, combined with German made motors; digital processors and additional attachment options making the Flamma nothing

Flamma 是当今最强大最先进的PMU机器 - 每一次,每一笔的操作都能达到完美。Flamma 使用我们最新的激光技术和德国制造的马达,能达到完美。Flamma 使用我们最新的激光技术和德国制造的马达,数字处理器和额外附加的选项让Flamma成为一件杰作。

FEATURES

- Digital Powered with Touch Screen Display
- Digital Microprocessor Chips
- Anti-Resistance System
- Adjustable speed controls
- German made Motors
- Reduced Noise and Vibration
- Ergonomic and Lightweight Pen
- Patented Safety Cartridge System
- Long Lasting and Durable
- Large selection of needle combinations
- Quick change of needle configurations
- 50-150 insertions per second
- UV sterilizing pen holders

特点

数字技术与触摸屏显示器 数字微处理器芯片

抗阻力系统

调节速度

德国制造的马达

降低了噪音和振动

符合人体工程学,并且轻巧

专利的安全针 长效耐用

适合很大部分的针

快速更换针

频率每秒50-150次

UV消毒的笔柄

PERFECT CONTOUR

我们的限量版

OUR LIMITED EDITION

FLAMMA - LTD

POWERFUL AGILE BEAUTIFUL

The Flamma limited edition expands on the standard Flamma model. Using our latest laser healing technology and advanced components, make the Flamma limited edition powerful - agile and beautiful.

Flamma -LTD 是在FLamma 基础上升华,使用最新激光修复技术和最先进的部件,让Flamma更强大-不但灵敏还美观

POWERFUL AGILE BEAUTIFUL

强大-敏捷-美丽



RUDIS

POWERFUL - PRECISE - PERFECT

Ensuring maximum and consistent performance every time

确保每一次达到最大并且一致的性能

FEATURES

- Ergonomically designed for comfort
- German made Motors
- Lightweight and made from Aluminum
- Patented Safety Cartridge System
- Reduced Noise and Vibration
- Long Lasting and Durable
- Large selection of needle combinations
- Quick change of needle configurations
- 50-150 insertions per second
- Adjustable Stitching Depth
- Improved penetration for less discomfort
- Improved pigment application

特点

根据人体工程学而设计,舒适

德国制造的马达

轻巧, 外壳采用铝材料

拥有安全纹绣针的专利

减少了噪音和震动

长久耐用

适用干大部分针

能够快速更换针

每秒50-150的频率

可调节针的深度

改善针进入皮肤的方式,减少了不舒服感

改善颜料的使用方式



RUDIS SEMI PERMANENT MAKEUP PEN

When we first set out with making a permanent makeup pen, the first thing we thought about was comfort and performance.

当我们第一次设计纹绣笔的时候,第一个念头就是它必需是舒适且有很强的操作性

Perfect contour safety needle cartridge system offers customers complete safety and sterility.

Perfect Contour 安全纹眉针能让整个操作安全并且卫生











PERFECT CONTOUR



GET COLOUR THAT LASTS!

拥有持久的色彩!





Lips 嘴唇



Eyebrows 眉毛



Eyeliner 眼线



















Coral red







Deep black

Slate







Bamboo





GET STARTED WITH PERFECT CONTOUR TODAY AND PUSH THE BOUNDARIES OF CREATIVITY WITH SEMI PERMANENT MAKEUP

今天开始perfect contour, 并且努力创新



Gerfect Contour

DISCOVER THE WORLD OF PERMANENT MAKE-UP

发现一个新的世界---纹绣机